

Protokoll för Svenska polarhundklubben distrikt Mälardalen 2012-06-04 Telefonmöte.

Närvarande: Britt Forsgren, Andreas Knudsen, Gun Andersson, Louise Bonta, Sofia Sellström, Miriam Taekema och Robert Frick §5 och §13

§1. Mötet öppnas.

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2. Protokollförare

Sekreteraren Louise Bonta förde protokoll

§3. Val av justerare

Till att jämte ordföranden justera protokollet valdes Andreas Knudsen.

§4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lästes upp. Med anledning av att det var strul med Skype under föregående möte ansågs att punkten med inköp av utställningstält inte vara färdigdiskuterad. Det var svårt att fatta beslut då alla inte sett tälten. Andreas och Sofia ansåg att inga beslut fattades under förra mötet då alla inte kunde göra sin röst hörd. Följande beslut fattas nu:

Beslöts att vänta med eventuellt inköp av tält tills efter utställningen den 29 september.

- **att** ge Madeleine Eriksson i uppdrag att införskaffa en ny pokal. Kostnad för pokalen – ca 400 kr.
- **att** Louise och Sofia går in och arbetar i utställningskommittén med Louise som sammankallande och Sofia kollar betalningarna mot anmälningarna.

Andreas lovade att låna ut sitt utställningstält om det skulle visa sig att de gamla släpper in regn. Louise kan också låna ut sitt. Miriam hjälper till i utställningskommittén.

§ 5 Kassarapport

Britt har skickat iväg alla papper till banken och det tar upp till tio dagar innan allt är klart för Sofia att ta över. Uppdatering av Wisma-programmet – skall göra det lättare att sköta bokföringen. Väntar på bokslut från Kariitta Ryttinger. Kassarapport med balans och resultat ska vara med bakom varje protokoll.

Budget ska göras för alla aktiviteter där inkomster och/eller utgifter kommer att äga rum. Varje aktivitet ska ha ett eget konto.

Robert Frick sköter licenserna via Online Idrott.

§ 6 Aktivitetshelg Härjarö

Diskuterades aktivitetshelgen den 13 – 14 oktober i Härjarö.

Britt informerade att hon begärt offert på 2-rättersmiddag på lördagskvällen.

Alla som kan hjälps åt med aktiviteterna. Vi är många som kan ansvara för flera av aktiviteterna. Tas upp på nästa möte. Gun åtog sig att försöka skaffa domare och ringsekreterare till utställningen på söndagen.

§ 7 Herrfallet 29 september

Diskuterades hur hitta sponsorer och få in priser. Förslag från Robert att kontakta dem som står som sponsorer på hemsidan.

Beslöts att

- Britt kontaktar dessa
- Louise ansvarar för att kontakta Royal Canin och Happy Dog
- alla hjälps åt att skaffa priser och meddelar sedan alla på mejlen.

Föreslogs också att vi har lotteriförsäljning, grillning av hamburgare för att få in pengar.

Louise åtog sig att skriva en checklista över vad man bör tänka på inför en utställning.

§ 8 Uppgifter SPHK centralt

Britt informerade att man på SPHK årsmöte diskuterat hur få fler medlemmar. Ett förslag var att anordna fler icke-drag aktiviteter.

Diskuterades hur vi i Mälardalen ska få fler medlemmar till våra olika aktiviteter. Alla läser inte vår eminenta hemsida och icke-medlemmar får inte Polarhunden. Ett förslag var att kontakta vänner. Ett annat förslag var att skapa en Facebook-grupp för att sprida ut våra budskap.

Beslöts att läsa SPHK webpolicy innan vi startar en grupp på FB.

§ 9 KM för Mälardalen

Britt informerade att hon pratat med Evert Larsson som önskar komma och testa sin nya tidtagningsutrustning hos oss. Han lovar också att lära oss hur den fungerar.

Diskuterades om vi har tid och resurser. Ett bra förslag tyckte Andreas. E Larsson kan komma till Härjarö och testa utrustningen på oss i styrelsen. I annat fall kanske vi ska vänta tills vi får veta mer från Britt som återkommer med mer information till nästa möte.

För mer information kan vi gå in på DSDF:s hemsida under Tävlingar, Länkar, Funktionärspärm och läsa mer hur det fungerar.

Vi måste anordna en snöaktivitet. KM ska köras tillsammans med Gävle-Dala. Diskuterades två alternativ:

- 1) Endast köpa in oss på spåret i Ryssjön
- 2) Dela på alla kostnader och allt jobb med Gävle-Dala

Beslöts att vi köper in oss på spåret och då får vi använda spåret hur ofta vi vill.

Vid KM:et delar Britt ut priserna till Mälardalingarna och Cecilia till Gävle-Dalingarna.

§ 10 Vandring på någon led i Mälardalsdistriktet

Fråga från en medlem om vi kan ordna en vandring i Mälardalsdistriktet. Vi har många aktiviteter nu i höst och de tar tid. Hinner vi?

Sofia åtog sig att kolla lämpliga sträckor för endags- resp tvådagarsvandringar.

§ 11 Fjälläventyret 2013

Andreas informerade om Fjälläventyret som äger rum i mars 2013. Andreas är sammankallande i äventyrskommittén. I kommittén ingår Anders Larsson, Lennart Andersson och Kent Hjelm. Man startar i Vallbo i Jämtland och man kan välja att antingen göra endagsturer eller en flerdagstur. Kommittén ska träffas 9/6 för vidare planering.

Beslöts att Andreas skickar ny annons till Robert och till Louise. Louise skickar sedan denna till Mia Karacs för införande i Polarhunden och Robert lägger in den på hemsidan. Andreas redovisar för styrelsen hur planeringen fortskrider.

§ 12 Policy i styrelsen

Britt läste upp hur hon anser att vi inom styrelsen ska arbeta

- Det som sägs i styrelsen stannar där
- Vi har tystnadsplikt
- Vi diskuterar och fattar beslut tillsammans
- Vi är lojala mot fattade beslut och varandra

Ingen hade invändningar och således ses ovanstående som **ett beslut**.

Diskuterades om protokollen ska läggas ut på hemsidan. Ja, men känsliga delar tas bort. Även agendan kan läggas ut på hemsidan före mötet.

Revisorn och valberedningen ska ha kopia på alla protokoll.

§ 13 Övriga frågor

Robert informerade att det är mellan 700 och 800 unika besök på vår hemsida per månad. Besökarna kommer från Sverige, Danmark, Norge, Argentina och Filippinerna bland annat. Startsidorna är mest populära följt av blädderboken, kalendern, styrelsen och aktuellt. Hur ofta de tittar på sidan - merparten varannan dag, flera ggr i veckan, flera ggr i månaden. Andel nya besökare ca.30 %. Medeltiden för besök 3,5 min. 715 besök resulterade i 7698 sidvisningar.

Robert kommer till våra möten med web-information om vi vill och påpekar att han endast behöver vara med under den punkt som omfattar detta.

Britt nämnde att vi måste försöka engagera fler ungdomar i vårt distrikt. SDSF bidrar till den verksamheten. Gabriella Nordgren har arbetat med ungdomsverksamhet under senaste året, ett ensamt jobb, så vi behöver stötta henne. Diskuteras mer på nästa möte.

Diskuterades hur vi gör med allt material. Tas upp på nästa möte var sakerna ska vara.

Andreas frågar om vem som ska åka upp till SPHK:s arbetshelg i augusti. Britt säger att hon och Louise åker upp. Ingen har invändningar och Andreas påtalar att fler i styrelsen kan åka upp ifall man är intresserad.

§ 14 Nästa möte

Nästa möte föreslogs bli den 12 augusti.



Louise Bonta
Sekreterare

Britt Forsgren
Ordförande



Andreas Knudsen
Justerare